
Velkomst ved formanden: 
Formand Jørn Kildall bød velkommen: Goddag, skønt at se jer igen. Der er desværre 4-5 

afbud. Der er også et par nye formænd.  
Vi har i går (13-09-13 ref.) fået Odder kulturpris 2013. Det er en pris til os alle. Bestyrelse, formænd 
og medarbejdere. Prisen var, ud over æren, 10.000kr. og et maleri. I den anledning er bestyrelsen 
blevet enige om, at øl og vand er gratis i dag  
 

Orientering om økonomi v/Helle Trolle: 
 

Kasserer Helle Trolle orienterede om økonomien: Der er ikke så meget at sige. 

Regnskabsåret slutter først den 30-09-13 og før kan jeg ikke stemme moms af.  
Men, vi går ikke konkurs  Der mangler dog lige et par regninger endnu. Hvis nogen spørger, kan i 
sige at vi holder skindet på næsen. Qrt: Hvis det balancerer i 0 kr. hvad gør vi så? Helle: Hvis vi 
kommer ud med et 0, er vi jo stillet ligesom vi startede i år. Så må der nytænkning til.  
Det giver dog noget ”kredit”, at vi har kunnet betale enhver sit i år. 
 Frode: Hvad med at sælge billetter og kontingent allerede i år? Helle: Det har vi prøvet før og uden 
den store effekt. Men vi vil prøve igen i år, så må vi markedsføre os bedre. 
 

Evalueringsskemaer årets festival: 
 

Anton Bast har gennemgået de elektroniske evaluerings skemaer, de skriftlige kommer med, 

når de er indtastet. Lars Løhndorf gennemgik den foreløbige analyse. Anton har noteret en del 
udsagn, men de er individuelle og kan variere for og imod hinanden. Analysen ”Hvad kan vi gøre 
bedre” sendes med dette referat, som en vedhæftning. 

 

Evaluering – bordet rundt: 

Bar – Rikke: Jeg synes egentlig det er gået godt. Vi fik hjælp fra Støtteforeningen. Vi puttede 

nogle af deres folk, ind i hullerne på vores vagtplan. Det fungerede godt og vi takker.  

Igen i år, havde vi fulde bartendere, det har vi hvert år, men ikke til næste år. Jeg har været på 
Samsø festival og været med rundt i deres barer, for at se hvordan de gør. Bartenderne der, må 
ikke drikke i baren. De går ud bagved, hvor de kan købe en øl og drikker således kun, når de holder 
pause. Det koncept prøver vi til næste år. 

Vi havde lidt misforståelser med Vagterne, det vil vi prøve at løse. Vores Teamledere, som er på 
vagt, vil gerne selv lukke barerne, men selvfølgelig vil vi gerne have Vagterne der, som sikkerhed. 
Men nogle gange virker det lidt dumt, at baren absolut skal lukkes. Når den er fuld af mennesker. 



Vi skal have noget anderledes musik i det store telt torsdag aften. Omsætningen er simpelthen for 
dårlig! Måske ligge et super orkester som natbal. 

Så synes jeg, man skal tænke over hvad man siger. Der kørte nogle rygter i år om lyd og lys, som 
ikke burde være lækket.  

Ellers vil jeg kun sige, at har i noget kritik af baren, positivt, negativt eller konstruktivt, så kom 
direkte til mig med det. 

 

Brunch – Peter: Jeg er ny formand for Brunch, men har været med en del år som alm. 

medarbejder. Vi havde en del nye medarbejdere i år og de gjorde, som de gamle garvede, 
fremragende. Vi holder egen evaluering den 28-09-13, så har i noget til os, kom med det inden.  

Brunch giver jo sjældent overskud, så hvis der er nogle spareforslag så… Helle: Vi ved godt at 
brunch ikke kan give et overskud, det er den måde tingene omkring brunch er skruet sammen på. 

Peter: I år manglede vi de 25-30 årige, måske købmanden er ved at blive en alvorlig konkurrent på 
området?  

Jeg har en lille bøn til vagterne, som gerne vil have morgenmad ved 7 tiden. I skal ikke skælde os ud, 
hvis vi ikke er helt klar, for vi skal rent faktisk, først åbne kl. 8:00. Vi prøver dog at være tidligere 
klar, så i kan få jeres morgenmad tidligt. 

Qrt: Det er svært at skille P-Mad og Brunchs ting fra hinanden, når de ligger i en stor pærevælling 
uden for teltet. Vi skal ikke rydde op efter jer! 

 

Børn – Lea: Har ikke så meget at sige, da jeg har snakket med de hold, jeg havde noget til. Jeg 

skal lige have koordineret med Bluesscenen ligesom det også bliver anderledes omkring eventet 
med politi, brand etc. 

Jeg havde for mange unge medarbejdere i år og det gik ikke for godt. Det bliver der lavet om på. 

Ellers kun positivt og vi fortsætter med at være kreative  

 

Camping: Ingen mødt og Annie er stoppet, så de mangler en ny formand. 

 

Check In – Annie: Jeg synes der var et større sammenhold i år, hvilket nok skyldtes krisen. Det 

har været et usædvanligt godt år og vi har fået brugt alle vores gamle armbånd. Tak til vagterne, for 
at de kunne holde øje med alle de forskellige slags. Qrt: Jeg startede som personale, men efter jeg 
havde været i bad (?) flere gange, var jeg pludselig musiker  



Kære udvalgsformænd, husk at skrive når jeres medarbejdere er under 18 år, så de kan få det 
rigtige armbånd på. De må nemlig ikke drikke alkohol!  

Vores køleskab var ikke det vi plejer at have, så det var ikke godt og det fungerede heller ikke 
ordentligt. Søren Glud: Skriv på det hvad det fejler, det kan være vi kan lave det næste år. Der jo 
ingen grund til at købe nyt/brugt. 

Qrt: Nu er i 3 udvalg i samme telt og det er jo fint, men. Snak lige sammen om hvad der er hvis’, 
inden i forlader øen, således at transport har en mulighed for at finde rundt i tingene. Især når i skal 
have tingene ned til næste år, er det en fordel. Mærk dem op og sæt dem uden for teltet. Så skal 
Karsten og plads ikke pakke teltet ned, med indhold! 

 

Checkpoint Tunø – Tonny: Vi manglede 10 mand, men fik hjælp fra andre hold, så det gik. 

Havde en masse snak med Rikke (Bar) og troede vi havde løst problemet. Har nu lavet en skrivelse 
om, hvordan man lukker, så ingen af mine folk vil være i tvivl. 

Jeg troede egentlig vi spiste morgenmad om morgenen (kl.7:00) og ikke midt på formiddagen (kl. 
8:00). Jeg skal nok sige til mine folk, at de skal væbne sig med tålmodighed. 

Hvem skal egentlig styre Campingpladsen? Os eller Camping, jeg troede det var Camping. Vi må 
have en snak om det, inden næste års festival. 

Så havde vi et problem med Søren (stagemaster) som nok skulle bestemme hvem som skulle 
backstage! Vi kan godt flytte os… Kasper: Vi vil, helt ærligt, gerne have Vagternes hjælp, for i er til 
stor hjælp. Nogle gange er der bare brug for, at folk uden backstage armbånd kommer backstage. 

 

Støtteforeningen – Frode: Vi vil gerne holde en forårsfest i 2014, men er nødt til at se 

udviklingen i husslejen for Ridehuset. Der har været lidt polemik omkring det, her i festugen, så 
måske prisen kommer ned.  

Kan godt være at P festen 2014, bliver lidt dyrere, da vi ikke har så mange penge. Nicolai: Det er 
skidt at den bliver afviklet omkring uge 7, for os med børn og skiferie! Frode: Vi prøver at ligge den, 
så det ikke ramler sammen. 

Deli-vognen – Tina: Vi havde stort personale frafald, lidt træls, men vi kom efter det. Vi solgte 

for lidt sandwich, så hvis nogen har en god ide om hvad vi kan sælge, pandekager eller andet, så 
kom med den. 

 

El – Søren: Fed festival i år, totalt socialt. Bedste lyd i teltet i mange år, så kom med de højtalere 

igen næste år! 

Vi havde meget travlt, da der jo var næsten et døgns forsinkelse, men vi nåede det, selv med nye 
folk. 



Vi har brug for en arbejdsweekend, 2-3 mand. 

 

Festival Info – Kathrine: Vi startede ud med Dankort maskine problemer, men fik det dog 

løst. Der var også lidt diskussion omkring penge håndtering, men vi bruger altså samme procedure 
som de senere år. Vi må lige tage en snak, et par hold i mellem. 

Der var store problemer med kommunikationsudstyr og det brugte vi meget tid på. Det skal vi have 
løst til næste år.  

Vi skal have skilt pengehåndtering og personlig betjening ad, da der er utrolig meget viden der skal 
in puttes i folk. Så det bliver drøftet her i vinter, hvordan vi kan gøre. Dennis: Man får nu altid et 
dejligt smil, når man kommer ind til jer også selv om i er presset  Lea: Det er vigtigt i fungerer, i er 
selve nerven i festivalen. 

Bestyrelsen og Kathrine kigger på problemerne. 

 

Lægevagt – Lars: Vi slap billigt om ved beredskabsplanen i år, ved blot at justere den lidt. Der 

kommer en redaktør på næste år, der tager hånd om den.  

Jeg synes holdet fungerede godt. Vi havde lidt små problemer, men det løste sig selv. 

Kommunikationen fungerede heller ikke optimalt for os. 

 

Merchandise – Anita: Anita var fraværende, men havde sendt en mail til Helle Trolle: Vi 

gjorde mange erfaringer som vil gøre næste år bedre. Medarbejder T-shirts til kvinder var små. Ikke 
fordi kvinderne var for store, men fordi størrelserne var for små!  

Nyt i år, var logo tryk og det var en succes.  

Der var for mange medarbejdere i år, så vi skærer ned til næste år. 

 

Musikbooking – Jacob: Hårdt at dumpe ned i det, midt i det hele, men det lykkedes. 

 

Musikbackstage – Kasper: Super super positivt. Bedste festival nogen sinde (Kasper har 

været med altid, ref.) nok grundet problemet med at få den op at stå! 

Samarbejdet med andre hold, gik fantastisk. Ingen problemer. 

 



MusikIndkvartering – Tina: Gik rigtigt godt, super festival. 

 

MusikTeknik – Jacob: Det gik godt. Lidt turbulent start, men alt løste sig. Tak til alle hold for 

hjælp, det var imponerende. Qrt/Søren: Lyden skal lige have en hånd. Genvalg til lydfirmaet  

 

P-Mad – Heidi: Super god festival, selv om vi har haft lidt udskiftning på holdet. 

Vi vil gerne have 2 nye kølseskabe. 

Super godt samarbejde med Mette, tak, som nu bliver ny Skolemads chef. Alle: Tak for mad  

 

Plads – Karsten: Gik godt, på trods af at jeg fik det hele, smidt lidt i hovedet.  

Vi manglede nogle folk, men fik meget hjælp fra bl.a. Qrt og Transport. 

Vi arbejdede sene dage i år og har en bøn. Kan det lade sig gøre med lidt mad, til de sene timer før 
og efter festivalen. Så behøver mine folk ikke skal div. Steder hen for at spise, så kan vi være før 
færdige. 

 

PR – Hanne: Vi har gjort som jeg mente vi skulle gøre, selv om vi var lidt på herrens mark i år.  

Jeg glæder mig til inspirationsdagen, så vi kan blive klædt lidt bedre på. 

 

Renhold – Ellen: Ellen var fraværende, men havde sendt en mail. 

Kære alle brave formænd og bestyrelsen: 

Jeg er desværre forhindret i at deltage på evalueringsmødet. Jeg ville gerne have deltaget, men har 
foretaget en hård prioritering. 

Endnu en gang tak for et fantastisk samarbejde på festivalen i år. 

Oplever at vi gjorde hvad vi kunne for at der skulle komme penge i kassen, og jeg oplever at rigtig 
mange godt er klar over, der skal tænkes anderledes for at få festivalen til At overleve. 

Vi holder først vores evalueringsmøde senere på året. Men vi har mødtes et par gange i festligt lag 
omkring musik på renholdet. Hvor vi også har snakket festival. 

Og noget af det vi gerne vil foreslå er at der bliver gjort noget mere systematisk omkring 
affaldshåndtering. I samarbejde med Reno syd. Ved godt det koster, men det er spild af 
dimensioner alt det campingudstyr, som bliver blandet med madaffald, øldåser og pap. 



Jeg synes vores affaldskørsel gav et billede af det.  

Noget af det jeg hører som efterspørges er endagsbilletters, og ved godt Det sikkert ikke kan lade 
sig gøre i en forening. 

Omkring musik og koncerter igen at skrue op for samarbejdet med de lokale erhvervsdrivende både 
musik og fødevarer. 

Jeg beklager at vi åbenbart har misset slutrengøring af raketterne. Det beklager jeg meget. 

Vi kan blive bedre til at få koordineret slutrengøringer. 

Og så har vi et problem med cigaretskodder i Heineken området, som vi skal arbejde på at få løst så 
vi ikke skal ligge på knæ og samle skodder i græsset. Det er i øvrigt rimeligt koncentreret i det 
område. Vi har fået bugt med meget rundt omkring med askespandene. 

Jeg vil gerne høre lidt om fælles indkøb af sæbe mm som jeg overtog i år op til festivalen. 

Jeg har et godt hold som er klar til en ny festival, og klar til at bakke op omkring nødvendige 
ændringer. 

Jeg glæder mig til inspirationsmødet 9. oktober. 

 

Pølsevogn – Pia: Havde så travlt, at jeg ikke var i hegnet en eneste gang. Vi manglede 2 

medarbejdere. 

Alle pigerne kommer igen til næste år, så det skal nok gå. 

 

Skolemad – Janni: Frans holder og Mette bliver ny formand.  

Det gik godt i år. 

 

Teepee – Dennis: Utroligt mange tak til alle hold. Tak for hjælpen. 

Det er gået rigtigt godt. Levnedsmiddelkontrollen var forbi, men ingen problemer. Vi havde dog en 
vandvarmer der strejkede, men vi fik lov at fortsætte, da de kunne se alle de kyndige folk der var på 
opgaven  Og den blev løst! 

Vi skar bemandingen med 25%, så vi kan ikke skære mere. 

 

Tele – Karsten: Ingen mødt. 

 

 



Transport – Qrt: Pladsen kørte ski.. godt. 

Logistikken på havnen var vi spændt på, men det gik godt. 

Depot har haft et suverænt godt år. Kanon samarbejde med Bar. 

Billetskuret er en udsat plads. 2 piger der står for skud, når der mangler pladsbilletter. Vi skal have 
fundet en anden løsning. 

Hegnet skal være længere, nu med alle de banner reklamer. Vinder taget fat i det, så det skal kunne 
gi’ sig. 

Skurvognene er i forfald. Vores 2 toiletvogne trænger til renovering. 

Der var desværre 2 skader på Østergårdbilen  

Vores nye camplet bure, var en stor succes og lettede logistikken. 

Tusinde tak for jeres kanon måde at være på  

 

VVS – Nicolai: Det gik godt, trods et mandefald på 20% (1 person, ref.) 

Badevognen var meget savnet, det vil jeg gerne Bestyrelsen genovervejer. 

De 2 toiletvogne kan godt renoveres. Det koster lidt, men mindre end nye/leje. Men det kræver en 
arbejdsweekend. 

Damprenseren skal være bedre. (Qrt og Pelle finder ud af noget, ref.) 

Økonomiudvalg – Ib: Ingen mødt. 

Fremtiden: 

Inspirationsdag: Vi har inspirationsdag onsdag 09-10-13 i Pakhuset Odder.  

Alle er velkomne  

 

Forslag til bestyrelsesmedlemmer: Vi mangler medlemmer til den kommende 

Bestyrelse. Send en mail til Jørn Kildall, hvis i har et emne! 

Etc. 
Formand Jørn Kildall takkede for et godt møde  


